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Förslag till dagordning för årsmöte 2021 

§1. Mötets öppnande 
§2. Parentation 
§3. Förfarande vid digitalt årsmöte 
§4. Fastställande av dagordning 
§5. Fastställande av röstlängd för mötet. 
§6. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 
§7. Val av protokolljusterare och rösträknare. 
§8. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt. 
§9. Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret, 
§10. Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning) för det senaste 

räkenskapsåret. 
§11. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhets- 

/räkenskapsåret. 
§12. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser. 
§13. Fastställande av medlemsavgifter. 
§14. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för det kommande 

verksamhets-/räkenskapsåret. 
§15. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner. 
§16. Val av; 

a. föreningens ordförande för en tid av 1 år; 
b. halva antalet övriga ledamöter i styrelsen för en tid av 2 år, samt eventuella 

fyllnadsval; 
c. sektionsstyrelser, samt respektive sektions representant och ersättare i 

föreningsstyrelsen; 
d. 2 revisorer jämte suppleanter för en tid av ett 1år. I detta val får inte styrelsens 

ledamöter delta; 
e. 2 ledamöter i valberedningen för en tid av ett år, av vilka en skall utses till 

sammankallande; 
f. beslut om val av ombud till SDF-möten (och ev andra möten där föreningen har rätt 

att representera med ombud); 
g. övriga val 

§17. Avtackningar 
§18. Mötets avslutning 

  



 

 

Styrelsens verksamhetsberättelse 2020 

Styrelsen för Ramviks Idrottsförening, org. nr 888000–0867, avger härmed verksamhetsberättelse 
och årsredovisning för vårt 100:e verksamhetsår 2020. 
Styrelsens berättelse berör de mer övergripande föreningsfrågorna. Därefter följer sektionernas 
berättelser, vilka berör föreningens huvudverksamhet, dvs idrotten.  
Den ekonomiska redovisningen i anslutningen till styrelsens verksamhetsberättelse avser hela 
föreningens ekonomi. Det sker via en resultat- och en balansrapport. 
Sektionernas ekonomi särredovisas inte i verksamhetsberättelsen.  
 

Styrelsens sammansättning 
Ordförande   Hans Rosengren 
Ledamot/Kassör Emma Ekebjörk 
Sekreterare   - 
Ledamot/vice ordförande  Lars-Åke Sandberg 
   Roger Kallin 
Övriga ledamöter  Magnus Söderholm Fotboll 
   Kenneth Nyhlén Handboll 
   Annelie Persson Skidor 
 
Suppleanter   Jonas Ulander Fotboll 
   Fredrik Sundström Handboll 
   Erik Ekebjörk Skidor 
 
Revisorer   Birgitta Näätsaari  

Sture Westerlund  
    
Revisorssuppleant  Catarina Granlöf 
 
Valberedning  Sektionerna ansvarar för att ta fram förslag till årsmötet. 
 
Personal   -- 
 
Styrelsen har haft sex protokollförda möten under året och därutöver haft ett flertal kontakter för att 
lösa löpande frågor i verksamheten. 

 

Idrott, anläggningsdrift, administration och ekonomi  
Vårt huvuduppdrag är en omfattande idrottslig verksamhet med många inblandade aktiva, ledare och 
föräldrar. Träningar, matcher och cuper ska planeras och genomföras samtidigt som alla 
administrativa funktioner ska fungera. Aktiviteter ska registreras, utlägg ska betalas, bingolotter ska 
säljas och redovisas, räkningar betalas och bokföringen hållas efter. 
Styrelsens ansvar är att skapa rutiner och ansvarsfördelningar som fungerar i praktiken så att 
sektionerna kan fokusera på att utveckla sin idrott, att tränare kan fokusera på att träna lagen och att 
spelarna kan utvecklas och ha roligt tillsammans. 



 

 

 
 
Ramviks IF ansvarar för en anläggning som ska hållas i gott skick och gräset ska klippas, vattnas, 
gödslas och målas, sly ska röjas, skidspår ska dras och Hälledalshallen ska låsas upp och städas.  
Sedan några år driver vi anläggningen ideellt vilket inte skulle fungera om vi inte hade ett sådant 
engagemang i bygden. Det är många som lägger ner oerhört mycket tid och kraft för att allt ska 
fungera. Det gäller både i styrelsen, i sektionerna, i lagen och flera andra eldsjälar som på olika sätt 
stöttar oss. Sammanlagt handlar det om många tusen obetalda timmar sett över året. 
Ingen nämnd, ingen glömd. 

Coronapandemi 
Året började som vanligt enligt plan, men bara efter ett par månader insåg vi att det var något på 
gång som skulle påverka hela vår verksamhet, även om vi från början varken visste på vilket sätt 
eller hur länge. Föga anade vi då att detta fortfarande, i skrivande stund ett år senare, skulle ha sådan 
monumental påverkan på hela samhället, inklusive oss. 
 
Dels handlar det om att barnen inte kan spela matcher och att träningarna är förknippade med en 
mängd restriktioner, både för ungdomarna och föräldrarna. 
Sedan har vi den ekonomiska biten som slår hårt på oss. Vi tappar intäkterna från både 
anmälningsavgifter, entré och kiosk, men står kvar med de flesta kostnaderna som tex domare och 
utrustning. 

Insamling efter inbrottet 
Vi fick börja året med att återställa det som blev förstört och stulet vid inbrottet hösten innan. 
Det handlade om stora pengar och även om vårt försäkringsbolag gjorde ett fantastiskt jobb så 
kostade det oss mycket pengar. Lägg därtill att vi tappar mycket intäkter på grund av 
coronapandemin, så inser vi att vi kommer få ett tufft år. 
Vi beslutade oss därför för att starta en insamling via våra medlemmar. Insamlingen gav ett enormt 
gensvar och hjälpte oss oerhört mycket under året. 
 
STORT TACK till alla er som stöttade oss.  সহ 
 
Vi vill också rikta ett tack till Härnösands kommun som föredömligt strök alla hall- och planhyror 
från april och året ut. Det var mycket värdefullt, inte bara för oss, utan för kommunens alla 
föreningar. 

Sommaraktiviteter 
Återigen så genomförde vi sommaraktiviteter tillsammans med Härnösands kommun. 
På grund av pandemin så blev det lite färre aktiviteter än tidigare, men vi hade några härliga dagar på 
Torsvalla och en hel del fisketurer, samt en utflykt till grottorna på Smitingen. 

Bidrag 
Vår anläggning är likt andra fastigheter i ständigt behov av underhåll och det kostar pengar. 
Driftbidraget ger inte utrymme för några större jobb och vi har därför alltid ögonen öppna efter 
bidrag som kan hjälpa oss att hålla Torsvalla i bästa skick. 
Vi hade turen att hitta L.M. Altins donationsstiftelse där vi sökte och blev beviljade hela 75 000 
kronor för upprustning av våra lokaler. 
 



 

 

Vi passade också på att inför vårt 100-årsfirande söka pengar för att förverkliga en dröm vi har i 
bygden, att anlägga ett utegym på Torsvalla. 
Vi sökte därför pengar ur Svenning Anderssons donationsstiftelse för detta ändamål och blev också 
beviljade 53 000 kronor. 
 
Vi kan därför ändå säga att ett år som präglats av tråkigheter ändå innehåller några ljusglimtar som 
värmer våra Ramviks IF-hjärtan.  

Slutord 
Vi är hedrade av att vi haft möjlighet att verka i en förening med många duktiga aktiva och 
engagerade ledare. Vi känner att föreningen sedan många år har en oerhört stor betydelse för vår 
bygd och det är vårt ansvar att förvalta detta arv och skapa en välmående och långsiktigt hållbar 
förening som kan verka i många år till och bidra till att öka attraktiviteten i bygden. 
 
I slutet av 2020 hade vi 362 registrerade medlemmar i föreningen. 
 
Styrelsen för Ramviks IF 2020 
 
Hans Rosengren  Emma Ekebjörk  Roger Kallin   
 
 
Lars-Åke Sandberg  Magnus Söderholm Annelie Persson  
 
 

Kenneth Nyhlén 

  



 

 

Organisation och värdehus 

 

Föreningens organisation 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Föreningens värdehus 

  

För att försöka illustrera hur vi vill 
organisera verksamheten så har vi 
ritat upp en skiss som visar hur vi 
delar upp verksamheten i olika delar. 
Huvudområdena är som ni ser den 
sportsliga verksamheten i 
sektionerna, samt 
anläggningsdriften, 
administrationen och den 
strategiska delen. 
 

Via vårt värdehus vill vi 
sammanfatta vad föreningen står för 
och hur vi vill jobba.  
Från vår värdegrund och vårt 
ändamål via våra strategier och 
målsättningar för att sträva mot vår 
vision,  
Vi leder bygden till framtiden! 
 



 

 

Resultatrapport - Ramviks IF 2020 

 
 
  



 

 

Resultatrapport - Ramviks IF 2020 forts. 

 
 
Fortsättning nästa sida  



 

 

Resultatrapport - Ramviks IF 2020 forts. 

 
 
 
  



 

 

Balansrapport Ramviks IF 2020 

 
Fortsättning nästa sida 
 
  



 

 

 
 
 

 



 

 

 

 

Skidor 
  



 

 

Verksamhetsberättelse – Skidor 2020 

Styrelsen har bestått av: 
Ordförande:  Annelie Persson 
Ledamöter:  Sara Billström, Janne Kornijenko, Anna Olsson, Lovisa Norberg och Erik Ekebjörk. 

Spårgrupp 
Spårgruppen har bestått utav Curt Persson, Roger Persson samt Knut Henriksson. 
 

Tränare 
Tränarstaben har bestått av Roger Persson, Andreas Norberg, Janne Kornijenko, Bertil Edfors, 
Lovisa Norberg, Sara Billström, Erik Ekebjörk och Lina Melin. 

Skidskolan 
Skidsektionen hade i år 20 barn/ungdomar i skidskolan. Då vi enbart fick till 4 torsdagar med 
skidspår så blev det en annorlunda skidskola. Alla kämpade på så gott de kunde och efter de 
förutsättningarna så får vi vara nöjda. 
Avslutningen i år blev inte som vanligt då snöbristen återigen ställde till det för oss. Vi avslutade 
med ett tårtkalas, som blev uppskattat av barnen. 
Årets byalagsstafett blev pga. av snöbrist inställd, samt att vi i sektionen beslutade för ett omtag av 
tävlingen inför 100-års jubiléet nästa år. 

Spårsatsning 
Vi i skidsektionen är tacksamma för de ideella krafter, med Curt Persson i spetsen, som varje år röjer 
och fixar vårt skidspår. Ni är för skidsektionen ovärderliga!  
Kommunen påbörjade under 2019 att byta ut alla elstolpar på Torsvalla. Ett arbete som de fortsätter 
med under 2020/2021. Vi fortsätter att jobba på ett nytt elljus runt vår nya 3 km.  
Barmarksträning för de äldre barnen blev i år inställd.  
 

Slutord 
Avslutningsvis så vill vi i Skidsektionen tacka alla er som har jobbat och stöttat oss under året som 
gått. Utan er insats hade vi inte klarat oss och det gäller allt ifrån att man fixat fikat till att köra röj 
såg eller dragit skidspåret.  
Skidsektionen ser fram emot och hoppas på en snörik vinter, då vi efter en tuff Covid höst behöver 
allt ljus o positivitet, som snön ändå ger oss. Vi behöver uteaktiviteter som inte bara är bra för kropp 
och hälsan, utan även få ses i spåret och heja på varandra. 
 
Ramvik 2020-12-10 
Annelie Persson,  
ordförande skidsektionen 
 

   
  



 

 

 

 

 

Fotboll 
 
  



 

 

Verksamhetsberättelse – Fotboll 2020 

Styrelsen för Ramviks IF Fotbollssektion avger följande verksamhetsberättelse. 

Styrelsens sammansättning: 

Ordförande/sportansvarig  Magnus Söderholm 
Ledamot/ungdomsansvarig  Andreas Wikner 
Ledamot   Jennie Bergman 
Ledamot   Jonas Ulander 
Ledamot   Christoffer Danielsson 
Ledamot   Anton Källman 

Styrelsen har under året haft ett antal protokollförda möten, men har även haft en tät dialog under säsongen då det funnits 
behov. 

Det blev en speciell säsong då den pandemi som råder i världen gör att allt och alla måste anpassa sig efter den och den skonar 
ej heller idrottsverksamheten. Seniorserierna blev komprimerade och i princip alla matcher måste spelas utan publik eller med 
ett fåtal utspridda runt arenan och ibland sittandes i bilarna på parkeringen. Vi gör det bästa av situationen och införskaffar 
elektronik som gör att vi kan sända matcherna på internet så att alla som vill ändå ska ha möjlighet att se det sköna spelet 
fotboll. Vi ger en stor eloge till barn, spelare, ledare, föräldrar med flera som anpassar sig och ser till att vi kan genomföra 
säsongen efter de olika regler och riktlinjer som råder. 

Verksamhet under året: 

Seniorer herrar 

Div 5. Under rådande omständigheter blir det en väldigt kort säsong som för vår del börjar 14/6 och avslutas 27/8. 
Vi tappar några spelare tätt inpå starten så vi är en liten tunn trupp, som tur är kommer några juniorer in i laget som spelat 
ungdomsfotboll här förut och gör så att vi klarar oss truppmässigt. Vi får en tung start med några förluster, vinner ett derby, 
får några fler förluster och ligger dåligt till efter uppehållet. Vi får in några spelare till, blir några fler som hjälps åt och vinner 
sedan fem raka matcher och kontraktet är klart! Starkt av laget och de runt omkring och vi slutar på sjätte plats till slut.  

Ledare: Christoffer Danielsson Victor Söderholm 

Ungdomslag 

Flickor 06/07/08, div 4 (7-manna) Tjejernas femte år i seriespel, utvecklingen fortsätter och de tränar villigt på vecka efter 
vecka. De spelar i niomannaserien men får dispens att spela sjumanna då de inte är så många. Första halvan av serien spelas 
med lag härifrån Södra/västra och sedan så blir det en fortsättningsserie och en slutspelsserie ihop med Norra. Tjejerna gjorde 
en bra säsong och hade väldigt kul. Nu blir det nya utmaningar nästa år då det ska spelas niomanna. 

Ledare: David Westin, Andreas Wikner, Jim Jacobsson 



 

 

 

Pojkar 06/07/08. Div 5 (7-manna) Killarna spelar sitt fjärde år i seriespel och oj vad de gillar att spela fotboll. Vi hjälper 
även i år ett lag i Frånö som får låna spelare av oss när det behövs, så för lite fotboll blir det absolut inte. Det spelades många 
jämna matcher med kämpaglöd hemma på Valla. Grabbarna utvecklas och tar nya kliv hela tiden och svetsades samman mer 
under säsongen som avslutades väldigt bra. 

Ledare: Roger Henriksson, Jonas Ulander, Henrik Nordling 

 
Flickor 09/10 Tjejerna körde sitt andra år i seriespel och kämpaglöden man ser blir man glad över. Det var fortfarande en 
utmaning då de inte var så många i laget men det var ändå full fart hela säsongen. Det tillkom ett par spelare på slutet av 
säsongen från ett yngre lag som gjorde att träningarna blev roligare. Tjejerna och ledarna fortsätter att utvecklas och det är 
positivt inför framtiden. 

Ledare: Tyra Fälldin, Emelie Nordin. Ida Fälldin 

Ligalag 

Flickor 11/12 Det som skulle bli tjejernas tredje år i ligan blev inte som det var tänkt. Det blev tyvärr bara träning för tjejerna 
denna säsong, förutom en dag med ett par matcher då Ligafotbollen inte startades detta år  
Men det är alltid roligt att se yngre barn spela fotboll, den glädje de sprider när de jagar den underbara bollen är total! Tyvärr 
var det lite få spelare både i detta lag, det äldre samt i det yngre så för att få bättre träningar gjorde vi två lag av dessa tre så 
alla skulle få bättre förutsättningar under detta speciella år. Det viktiga är att så många som möjligt får spela fotboll om man 
vill. 

Ledare: Jim Jacobsson, Sara Billström 

Fotboll och lek/Mix 12/13/14 Här leker vi boll och har så roligt som möjligt. Vi rör oss, skrattar, leker, skjuter och spelar boll, 
mycket roligare kan vi inte ha det. Det blev bara träningar för dessa barn också då det inte blev något tremannaspel i Ligan, men 
vi ser fram emot nästa år. På slutet kom några fler spelare in i laget så det blev roligare att träna. 

Ledare: Kristina Ekqvist Andersson, Maria Zeitz 

Sommarfotbollsskolan 

Fotbollsskolan anordnades för sjunde året i egen regi med mycket lyckat resultat där ca 25 st barn deltog. Glädje, lek, spel, 
tävlingar, god mat och vattenlek! Det kan inte bli mycket bättre. 
Ansvariga var Andreas Wikner, Magnus Söderholm, Theo Fälldin, Joakim Olli, Gustaf Jönsson, Emma Grenblad, Wilma Wikner, Tilda 
Söderholm och Leif Söderholm. 

Övrigt 

Ja det blev som vi nämnt en speciell säsong, men barnen ska fortsatt vara i fokus och förtjänar att mötas i en varm och 
inspirerande miljö där de får möjlighet att växa som både fotbollsspelare och individer. Träningen ska ha spelet som 
utgångspunkt och präglas av en hög aktivitetsgrad och mycket glädje. 



 

 

Byaturneringen fick tyvärr ställas in igen vilket var väldigt tråkigt, den dagen ger mycket både för publiken som tycker det är kul 
liksom deltagarna, vi får även ett bra tillskott till ekonomin när den genomförs. Men vi tar nya tag näst år! 

Styrelsen vill härmed tacka alla aktiva, ledare, föräldrar, sponsorer, publik & eldsjälar för ett gott samarbete under  
fotbollssäsongen 2020, utan er blir det ingen verksamhet! 
Vi vill rikta ett extra tack till er eldsjälar som sköter om planen så den går att spela fotboll på och klubbstugan så den ser bra ut! 
Tillsammans kan vi flytta berg och barnen får aktivera sig med en underbar sport! 

 Ramvik mars 2021 för fotbollssektionen  

______________________________ 

Magnus Söderholm Ordförande 

 

 

 

Handboll 
  



 

 

Verksamhetsberättelse – Handboll 2020 

Under verksamhetsåret 2020 har sektionen följande sammansättning och verksamhet. 
 
Tyvärr har Coronapandemin gjort att vi inte kunde fullfölja seriespelet eller spela cuper 
som vi planerat detta verksamhetsår. 
Handbollen har en resa att göra, med att bygga upp ungdomsverksamheten från grunden, 
detta jobb har vi fortsatt denna säsong.  
Målsättningen är att vi skall starta U10 & U08 ungdomslag varje säsong och utbilda alla våra ledare 
och funktionärer. 
Vi sköter driften i Hälledalshallen lördagar och måndagar, där ledare och föräldrar  
gjort ett kanonjobb. 
 
 
Styrelsen: Ordf. Kenneth Nyhlén   

Ledamöter Madelene Nyhlén 
 Jim Jacobsson  
 Janne Kornijenko 
 Jennie Bergman 
 Fredrik Sundström 
 Roger Henriksson 

 

Antalet verksamma hösten 2020  
  

        
Lag Spelare Tränare Ledare Domare Föräldrar Styrelse Totalt 

        
F14 15 2 3  10 3 30 
F12 11 1 2  10 2 26 
P12 11 2 2  10 1 25 
P08 13 2 1  10  26 
H-skolan 9 5 0  0  14 
Sektion    2  1 3 

        
Totalt 59 12 8 2 40 7 124 

        
Föräldrar är de som skött, kiosk, sekretariat, mm.    
(Uppskattat antal)        

   
 

Ungdom: Antalet ungdomslag säsongen 19/20 har varit 4st och 20/21 4st. 
 (U10-U08 ungdomslagen har räknats som 1 pojklag och 1 flicklag men 
 vid matchtillfällen har de varierat mellan 1-3 lag / grupp) 
 



 

 

Ungd-ledare 19/20 F 14 Fredrik Sundström 
   Roger Henriksson 
   Lagförälder: Jennie Bergman 

  Linda Bergman 
   
F10 Sally Nordin 
 Johanna Genberg 
 Lagförälder: Ida Fälldin 
 
 
F08 Jim Jacobsson 
 Janne Kornijenko 
 Lagförälder: Linda Huldén 

 
  P12 Madelene Nyhlén 
   Moa Edberg 
   Lagförälder: Linda Berg 
   
  H-skolan Rick Vikner 
 
 
 
Ungd-ledare 20/21 F 14 Fredrik Sundström 
   Roger Henriksson 
   Lagförälder: Jennie Bergman 

  Linda Bergman 
  Sara Billström 
   
F12 Jim Jacobsson 
 Lagförälder: Linda Huldén 
  Inga-lill Eriksson 
 

  P12 Madelene Nyhlén 
   Moa Edberg 
   Lagförälder: Rasmus Sjölund 
    Marcus Lindström 
   
  P08 Rick Vikner 
   Sven Behring 
   Lagförälder: Daniel Kåveland 
 
  H-skolan Agnes Kornijenko 
   Hanna Wiklund Alvsporre 
   Isabelle Henriksson 
   Molly Billström 
   Wilma Wikner 



 

 

Seriespel 
F 14 Laget deltog i F 14 Norrlandserien. ( Ej färdigspelad ) 
P 12 Laget deltog i P 12 VYZ serien       ( Ej färdigspelad ) 
F 12 Laget anmält i F 12 VYZ serien      ( Ej färdigspelad ) 
 
Cuper 
Inget Cupspel har genomförts pga Coronapandemin. 
 
Mini Cuper 
Inget Cupspel har genomförts pga Coronapandemin. 
 
Lucia Cupen i Ramvik 
Cupen ställdes in pga Coronapandemin. 

Utbildning:  
 
Knäkontroll: Annelie Persson Linda Huldén 
 Sara Billström Jan Kornijenko 
 Lovisa Norberg Moa Edberg 
 Madelene Nyhlén Roger Henriksson 
 Sally Nordin  Fredrik Sundström 
 
Matchfunktionärsutb.: Repetition  Grundutbildning 
  Annelie Sjöberg Anna Olsson 
  Arvid Bjurström Elisabeth Söderlund 
  Kikki Könberg Sofie Lindström 
  Johan Könberg Marcus Lindström 
  Sara Billström Henrik Nordlund 
  Sofie Wikner  Ida Fälldin 
  Linda Huldén Mikael Fälldin 
  Jennie Bergman 
  Linda Bergman 
  Rasmus Sjölund 
  Linda Henriksson 
 

Slutord: Till slut vill styrelsen tacka spelare, ledare, föräldrar, företag, domare och 
andra som hjälpt oss på något sätt för ett gottsamarbete under 2020.                                                         

  Styrelsen ser fram emot ett gott 2021 med hopp om att återuppta 
  matcherna igen och spelglädje för våra ungdomar. 
 
Ramvik i mars 2021 
Styrelsen för Handbollsektionen 
  



 

 

 
 

 

 

 

Ungdomsgården 
  



 

 

Verksamhetsberättelse – Ungdomsgården 2020 

Hälledals ungdomsgård är sedan 2016 en del i Ramviks IF:s verksamhet. Formellt som en sektion men med en 
arbetsgrupp i stället för en styrelse. 
 
Arbetsgruppen för Hälledals ungdomsgård avger följande verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 
2020.  

Arbetsgruppens sammansättning  
Linda Berg, Linda Henriksson, Roger Berg, Fia Wikner, Jerker Kristoffersson, Willy Eriksson, 
Daniel Näsström, Magdalena Rosengren, Sara Billström och Magdalena Ulander. 

Gårdens verksamhet 
Den ordinarie verksamheten på Gården är att vi har öppet fredagskvällar kl. 18-23 för barn från åk 5-
uppåt. Första året, alltså när man går i femman, så får man vara där emellan kl. 18-20. Gården är 
tänkt att vara ett alternativ till att ungdomarna åker in till Härnösand och hamnar i dåligheter. Vi är 
alltid minst 3 vuxna på plats, ofta fler, och det finns alltid kaffe och fikabröd om någon vill svänga 
förbi och ta en fika. Under kvällen så spelar man fotboll, innebandy, biljard, X-box eller så chillar 
man bara i någon av våra härliga soffor. 
 
Året blev naturligtvis extremt hårt påverkat av pandemin och hur gärna man än vill undvika att prata 
om den så har den legat som en våt filt över allt som vi planerat att genomföra. 

Aktiviteter under våren 
Vi inledde året som vanligt efter juluppehållet, men i början av mars fattade vi beslut om att tillfälligt 
stänga Gården så länge restriktionerna och rekommendationerna fanns. Vi anade då inte hur länge 
detta skulle påverka oss, men vi kunde i alla fall samlas ute slutet på maj och spela brännboll och äta 
pizza som avslutning. Det var mycket uppskattat. 

Sommaraktiviteter 
Precis som tidigare år anordnade vi tillsammans med övriga delar i Ramviks IF våra 
sommaraktiviteter för barn emellan 6-15 år. Med tanke på förutsättningarna och restriktionerna så 
hade vi lite andra aktiviteter än tidigare år, om än med utgångspunkt i spel och lekar på Torsvalla och 
fisketurer vid Bysjön. Särskilt utflykterna fick planeras om, men vi hade i alla fall en riktigt trevlig 
friluftsdag på Smitingen med grottbesök, bad och hamburgare. Vi avslutade sedan traditionsenligt 
sommaraktiviteterna med att grilla hamburgare borta på Torsvalla. 
 

Höstterminens aktiviteter 
Efter sommaren så var läget med smittan på den nivån att vi ändå kunde ha gården öppen några 
tillfällen. Vi var företrädelsevis utomhus eller i hallen där ytorna var tillräckliga för att det inte skulle 
bli trångt, men vi tyckte att det ändå var viktigt att hålla öppet om vi kunde. 
 
Vi hann tyvärr bara ha gården öppen fyra kvällar innan vi var tvungna att stänga ner verksamheten 
resten av året på grund av ökad smittspridning och följande restriktioner/rekommendationer. 
 
Vid pennan, Linda Berg. 



 

 

 

 

Verksamhetsplan  

och  

budget  



 

 

Verksamhetsplan 2021 

Under vårt jubileumsår har vi ingen brist på saker att jobba med. Detta är våra prioriterade planer. 

100-årsfirande 
Vi hade förstås hoppats på att vi hade haft bättre omständigheter för att kunna fira föreningen på det 
sätt den förtjänar. Vi smider en massa planer som vi hoppas kunna genomföra, samtidigt som vi 
alltid behöver en plan B om restriktionerna inte tillåter. 
Vi kommer fokusera på aktiviteter för våra ungdomar, främst under sommaren och planerar bland 
annat en utomhusturnering i handboll på Torsvalla. 
 
Huvudnumret är den stora galakvällen den 2:a oktober då vi har bokat Folkets Hus för århundradets 
tillställning. 

Administration och kansli 
Administrationen och ekonomin är viktig för att föreningen ska fungera och folk som engagerar sig 
ska kunna fokusera på rätt saker. Det är många inblandade och många rutiner som måste vara 
tydliga, även för de som sällan är inblandade.  
Som tränare ska du ha tydliga förhållningsramar kring registrering av lag och LOK-stöd. Fokus ska 
ligga på att utveckla laget, inte att administrera. 

Utegym 
I slutet av 2020 blev vi beviljade bidrag på 53 000 kronor ur Svenning Anderssons donationsstiftelse 
för att anlägga ett utegym på Torsvalla. Just ett utegym har många efterfrågat och detta bidrag ger 
oss möjlighet att genomföra detta. Vi kommer inte hinna bygga ett färdigt stort gym, men vi kommer 
sätta en grund och bygga de första redskapen 

Anläggningsdrift 
En av våra största utmaningar är utan tvivel anläggningsdriften som nu sköts helt ideellt. Röjning, 
gräsklippning, kritning, luftning, städning, spårdragning och upplåsning av Hälledalshallen, samt 
mycket mer måste fixas i ur och skur. Det kommer också kräva en god samordning mellan de olika 
arbetsgrupperna, Spårgruppen, Plangruppen och Hallgruppen i den gemensamma 
Anläggningsgruppen.  
I slutet av 2020 blev vi beviljade bidrag på 75 000 kronor ur L.M. Altins donationsstiftelse. Dessa 
ska vi använda till att rusta upp byggnaderna på Torsvalla. Det kommer att ge oss möjligheter att 
förbättra den idrottsliga miljön för våra ungdomar. 

Corona 
Känns trist att behöva skriva detta, men vi kommer behöva jobba mycket med att hantera effekterna 
av coronapandemin. Inte trodde vi för ett år sedan, då de första fallen kom till Sverige att hela vår 
verksamhet skulle hamna under en tung våt filt av begränsningar och restriktioner. 
Det handlar både om att efter förutsättningarna ge våra ungdomar de bästa möjligheterna att träna 
och spela matcher, men också att klara ekonomin med de tuffa omständigheterna. 
  



 

 

Budget 2020 

Styrelsen har jobbat med att försöka budgetera 2021, men vi har för många osäkra faktorer för att 
kunna sätta ihop en relevant budget att redovisa här. Restriktionerna innebär att vi inte vet vilken 
verksamhet vi kommer att kunna genomföra i form av matcher och cuper. 
 
Vi kommer jobba för att maximera vår idrottsliga verksamhet för våra ungdomar, samtidigt som vi 
följer restriktioner och rekommendationer, hur de än ser ut. 
Vi ska dessutom hushålla med föreningens resurser och se till att varje krona gör bäst nytta för våra 
medlemmar. 
 
Risken är stor att vi kommer göra ett minusresultat på uppemot 50 000 kronor. Det är tufft, men vi 
kommer klara det. 
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